
1020348

To DEERE EE EE ovr); ENED IEEE EXE) EET iv.)
From: s12efs5.12:f51260 5.1.20

Sent: Mon 1/18/2021 12:50:25 PM

Subject: FW: issue omtrent financiering HIS'en

Received: Mon 1/18/2021 12:50:25 PM

20201202 Brief VZVZ conceptS.docx

Hi EEF

Je vroeg mij om de mail op te slaan waarin we aan VWS schrijven waarom er een koers verandering is vari
naar reeele kosten). Deze mail heb ik toch niet verstuurd aan want ik zie dat ik pas later in een mail

wisseling ben gekopieerd waar dit al in is afgesproken. Ik denk dat jij dat die mail uit jouw naam is verstuurd. Wel

een mail van 14 december aan [ffJwaarin staat dat we op 15 december weer contact hebben met VWS.

Zou jij wil in je mail willen kijken of je op 15 december een mail hebt verstuurd aan [ 5.120 de

nieuwe strategie te bevestigen?

Tot slot, hieronder nog een mail welke ik aan iagheb verstuurd waarin de opdrachtbrief aan VZVZ toegevoegd is.

Als ik deze nog een keer terug lees kan je deze heel erg op 2 manieren lezen en is het mijn inziens niet gek als je
hem zo interpreteert dat HIS leveranciers denken voor het gehele bedrag reéel vergoed te worden. Voor als je hier

nog vragen vanuit VWS over krijgt

Hartelijke groet,

Verzonden: vrijdag 11 december 2020 15:33

Aan:
|

@rivm.nl>

rior n>; EEE EXE] EEC 1»; EH IE ERED
Onderwerp: FW: issue omtrent financiering HIS'en

Urgentie: Hoog

Beste

Net even overlegt met IEE verwachten dat de HIS-leveranciers niet tevreden zullen zijn wanneer de

gegevensuitwisseling en de overige aanpassingen los worden getrokken. Aangezien VWS heeft toegezegd over te gaan tot de

vergoeding van reéle kosten zullen we dit waarschijnlijk ook voor de HIS-leveranciers (en andere ICT leveranciers) moeten doen.

Openstaande vraag is: hoe pakken we dit aan?

VZVZ rol in financiering HIS-leveranciers?

Van Nedxis begreep is dat VZVZ eerder in de coronacrisis een rol speelde in het in kaart brengen en vergoeden van de kosten van

benodigde aanpassingen. Mogelijk kan VZVZ ook nu een rol spelen. Wij kennen VZVZ onvoldoende. Is jouw inschatting dat ze hier

een rol in kunnen spelen?

Als ze dat kunnen doen heeft het onze voorkeur dat ze dit doen voor alle XIS-leveranciers zodat er één uniform proces blijft.

Daarnaast is het dan wel belangrijk dat ze inhoudelijke afstemming goed plaats vindt tussen VZVZ en RIVM/NHG/LHV en dat ze hier

niet zelf een rol in gaan spelen, maar goed daarover kunnen we wellicht afspraken maken.

Graagje advies. We kunnen ook om 16:30/17:00 even overleggen via Webex.

Hoor graag van je!

Hartelijke groet,

512e ]5.12¢ f512:05.1.2e



1020348

Van:

Verzonden: vrijdag 11 december 2020 13:48

NER = BE] SEE o >; (EE ERED
= 5.1.2e

+

ED 5.1.28 @rivm.nl>

Onderwerp: issue omtrent financiering HIS'en

Beste allemaal,

Net direct even ( 5.1.2¢ ) gesproken.

Ik denk dat het lostrekken van de gegevensuitwisseling met CIMS en de overige aanpassingen nog niet het beoogde
effect zal hebben.

e Zijn inschatting is dat de gegevens uitwisseling ongeveer voor 20% van de kosten zullen zijn
* Voor Omnihis denkt hij ongeveerEE «vii te zijn voor de ontwikkeling. Kosten zitten hem zowel in

software ontwikkeling als verdere administratieve afhandeling
o Software ontwikkeling: (2 sprintteams werken 2 sprints aan de

entwikiceling Ffper sprintteam)
o Administratieve afhandeling: [EXER] (testen en release van de applicatie, er moet aparte release

worden ingebouwd oid om zo snel te releasen,nazorg)
* Zijn aanname dat ze vergoed kregen voor reéle kosten kwam uit informeel contact tussen 5.1.2e

5.1.2e en VWS en doordat dit ook zo benoemd staat in de opdrachtbrief van VZVZ (Zie ook bijlage,
maar vooral volgende zin:"Bovenstaande realisatie vraagt de nodige investeringen van alle partijen. Voor het maken van

reéle kosten is financiéle ruimte.”)

Hij refereerde verder nog naar een eerder traject rondom corona waar HIS’en ook spoedig hun HIS’‘en moesten

aanpassen. Toen heeft VZVZ bij elke His de reele kosten opgevraagd bij de verschillende HIS‘en en vervolgens via

VWS vergoed.

Kortom, als er inderdaad eerder een toezegging is gedaan over vergoeding van reéle kosten en het

gegevensuitwisseling slechts een deel van de kosten zijn kan ik mij niet voorstellen dat ze tevreden worden van het

voorstel wat wij net bespraken (ik heb het niet zo letterlijk voorgesteld, want dat leek mij niet veel meer toevoegen
in het gesprek).

Hoe nu verder? Mogelijk VZVZ een rol laten spelen in het in kaart brengen van de kosten? Is het (iberhaupt

mogelijk dat wij daar tussen uit gaan? Willen we dat?

Hartelijke groet,
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